
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 07.11.,2022 la sediul Consiliului Local BerevoeEti, cu prilejul
linerii qedinlei extraordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora l40o , particip6 11 consilieri din 12infunclie .Lipsesc d
I consilier Hertea Irinel . La qedin![ participd d-l primar Proca Florin Bogdan , d na
secretar general LecaAndra gi 1 invitat .$edinta este legal constituitd,, aceastaa fost
legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin adresa nr.7519103.1I.2022.

Preqedintele de gedin!6 este d-1. consilier Schioapa Daniel care ia loc la
,,^\ prezidiu qi prezintS proiectul ordinii de zi:

l.Aprobarea procesului verbal de la qedin{a anterioari.
2.Proiect de hotirffre privind rectificarea bugetului local de venituri si

cheltuieli in trimestrul IV,anul 2022.
3.intreblri gi interpeliri.

Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 3 puncte qi este aprobat in
unanimitate.
D-l Schioapa:Avem gi demisia colegului nostru d I Badea

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinlei care s-a desfbqurat in data de 31 .10.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu
unanimitate de voturi .

2. Proiect de hotlrire privind rectificarea bugetului local de venituri si
cheltuieli in trimestrul IV,anul 2022.

A Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre, referatul de aprobare, raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezint[ d-na contabil Cotescu Diana.
b-ru Cotescu:S alarii de baza 20 mii, iluminat public 5 mii, energie electricd
alimentare cu ap[ 10mii, protectia muncii lmie lei, furnituri de birou 1 mie lei,
salubritate 36 mii, bunuri si servicii 10mii, reparatii drumuri 80mii conform
contractului , devizului, actului aditional gi hotdrdrii Consiliului Local.La gcoald pt
naveta profesorilor L2mii, combustibil microbuz qcolar 10mii qi teren sport
Gimdceqti 15mii
D-l Busuioc:Se suplimenteazdla salarii deci numai pt impozite, nu?
D-na Cotescu:Da, avem deficit in luna decembrie
D-l Busuioc:Energie electricS 1 Omii
D-na Cotescu:15 mii, le am defalcat,energie electric6 qi alimentare cu apd
D-l Busuioc:La salubritate ,foarte multi bani, avdnd in vedere c[ gi in luna
septernbrie s a suplimentat



D-na Cotescu:Avem facturi de24 mii lunar
D-l Busuioc:Este vorba de 36mii qi cu 10mii aprobati in luna septembrie 46mii
D-na Cotescu:Noi avem aproape 300mii/ani pl6ti cStre Financiar Urban
D-l Busuioc:Pdrerea mea este o proastd organizare , in momentul colectirii, d I
viceprimar spune c6 trece cu acel cdntar
D-l Viceprimar:O sd trecem , am pus la popa Ilinca un tomberon mare, la parc
D-na Cotescu:incasdri avem, la gunoi
D-l Busuioc:Suma asta de 200mii ,sunt foarte bine venili.La capitolul20 01 30, alte
bunuri qi servicii 15 mii,adicd?
D-na Cotescu:De aici pldtim contractul cu ARA , este 6mii/lun5, avize, consultant[
proiecte
D-l Schioapa:Lateren sport G5miceqti 15 mii ,pt ce sunt, sI fie prinqi?

,F\ D-na Cotescu:Avem solicitare de la qcoalS

D-l Schioapa:P6i nu s a fbcut nimic
D-l Primar:S au virat banii c6tre qcoa16. Toate obligaliile revin in sarcina gcolii, i am
cerut notd explicativd directorului gcolii cu privire la teren , ce s a fbcut
D-l Busuioc:Asta este foarte bine s[ vedem ce se face
D l primar d6 citire notei explicative
D-l Busuioc:in disculiile noastre in qedinle, am intrebat cOnd se termin6?
D-L Primar:Nu depinde de noi
D-l Busuioc:Am inleles care sunt paqii
D-l Schioapa:$i suprafala cdt a rimas?
D-l Primar:1500mp
D-l Schioapa:Noi am inleles cd incep lucr6rile in septembrie?!
D-l Busuioc:Au fost cumpdrate tevi anul trecut din c6te qtiu
D-l Primar:Da, este ftcut proces verbal de custodie cu qcoala

, D-l P[una:In ultimele qedinte de consiliu de administratie am pus presiuni foarteA mari pe dl director, subiectuiprincipal fiind acesta, dar problema este urmdtoarea:in
primul r6nd s a constatat o diferenlb de nivel, s5 gdsim o sursd de balastru qi sd facem
umpluturd iar in ceea ce privesc ofertele a g6sit o ,ofertd care i s a pdrut destul de

scump[, aqteapti qi alte oferte.
Nemaifiind disoulii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 8
voturi pentru qi 3 ab{ineri (dl Busuioc Gheorghe, dl Stana Marian si dl Schioapa
Daniel) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.64 din 07.11,2022,
D-l Busuioc:Cu menfiunea, datoritd acelei sume de 36mii de la salubritate m am
abjinut mi se pare foarte, foarte mult.
3.IntrebIri gi interpeliri.
D-l Schioapa dd citire demisiei d lui consilier Badea Vasile Robert.
D-na Leca:Consiliul local a luat act de demisie gi aqteapt[ din partea partidului
adresa cu urmStorul pe lista.



D-l Busuioc:Am inleles cd a fost un control de la Garda de Mediu, vreau sd ne citili
qi noud acel proces verbal, sd vedem ce mdsuri au fost trasate, dacS se poate astdzi
dacd nu la qedinla viitoare.Ladatade?T septembrie am depus un proiect de hotdr0re
privind panourile fotovoltaice qi inc6 nu a fost pus pe ordinea de zi, ce se int6mpld?
D-na Leca:Proiectul depus de dvs este incomplet, nu avem deviz, nu avem SF
D-l Schioapa:Noi doar sd lud hotdrdre dacd suntem de acord s6 facem
D-na Leca:Conform ghidului hotdrdrea trebuie si cuprinda aprobarea devizului, noi
nu avem acest deviz
D-l Busuioc:Sd furdm de la alte comunitdli, de exemplu comuna Schitu GoleEti am
vdzut c5 au primit, au accesat in jur de 100 de panouri fotovoltaice, cum au procedat
ei?
D-l Viceprimar:Ne am interesat, am luat legdtura cu o firmd din Bucureqti care ne
au dat toate materialele ,sunt certificate energetice ,sunt mai multe documente,
consumul de energie electricd, ce echipamente sunt
D-l Busuioc:Comuna Schitu Goleqti pe ce fonduri au accesat, pe PNRR
D-l Viceprimar:Posibil
D-l Busuioc:D le viceprimar, ieri dimineatd Proca Andrei a venit cu maqina la pod
la Mdneqti qi a aruncat mai mulli saci de gunoi in spatele sp6l6toriei qi depozitului,
aveli camere acolo?
D-l Viceprimar:in spate nu
D-l Busuioc:Adicd pe drum , s6 I vedeli cum a intrat Ei a deversat, a venit qi i a
aruncat in spate
D-l Primar:Ne putem uita pe camere
D-l Vicperimar:Da, putem vedea
D-l Primar:Aproxim ativ ora?
D-l Busuioc:In jur de 9 .Cine a supravegheat reparatiile la Ungureni cu asfalt adic1t
cine a stat acolo sau au fbcut b5ielii de capul lor.Dupd ce s auterminat acele plomblri
o cantitate semnificativd de asfalt a rdmas qi in loc sd fie dirijatl sau dus6 spre Ivaqcu
in continuare acolo sau pe Valea Satului la bisericd la pod a fost pus pe drumul de la
spSlStorie in jos , mi se pare fbr6 rost, cine a indrumat echipa respectivd, cine s a
ocupat defapt de treaba asta, sd ajungd asfaltul 6la tot in continuare acolo unde nu
circuld nici magini , nici oameni, este efectiv in continuarea sp161[toriei sE zic aga

D-l Primar:Absolut nimeni nu a supravegheat pt cd au turnat beton tdrziu, d I vice a
fost la ora 3 gi nu terminase de turnat, decizia le a apartinut 1or, puteau sd I pund
oriunde
D-I Viceprimar:Le am spus dac6 vd mai rdmdne asfalt m[ sunati cd am dou6 zone,
una la Zdvoi gi una la Ungureni
D-l Busuioc:$i a venit dl primar qi a zis venili aici
D-l Primar:Nu exist[ aga ceva, acolo s au inc[rcat utilajele gi probabilacolo au tumat
ce a rdmas



D-l Primar:D le primar nu e nevoie sd vd justificati, eu gtiu ce s a intdmplat
D-l Primar:$tifi eronat.Sunte]i total eronat
D-l Busuioc:Vd dau qi martori cd a\i venit acolo gi i ali indrumat
D-l Primar:Dacd eu i am indrumat qi dvs imi aduceti pe cineva care spune lucrul
acesta,eu in fala dvs .a Consiliului local imi prezint demisia ,acum
D-l Busuioc:O sd o chem
D-l Primar:Chemati o acum.De la ora 2 eu nu am mai stat acolo qi nu am qtiut dacd
le r[mdne beton.L am trimis pe dl vice gi i am spus cd dacd existd posibilitatea sd
mai rdm6nd , & fost discujia de d I Meiu si ducd acolo.Dvs venili cu nigte
minciuni.Nu am niciun interes acolo sd se ducd asfaltul acolo
D-l Busuioc:Atunci ce a cdutat acolo?
D-l Primar:tntrebati firma, au fEcut de capul lor
D-l Busuioc:D le viceprimar am vdzut cd este o lege cu inventarierea foselor, s a
demarat gi la noi?
D-l Primar:Orice om are obligatia sd vind sd declare fosele la primdrie, evem
registru.La canalizare se lucreazd acum la documentalia tehnicd pt obtinerea
autorizatiei de funclionare.Nu am dat drumul la canalizare gi nu putem da drumul
pdnd nu avem autorizalia de funclionare
D-l Schioapa:Aqi cerut sd vind oamenii s5 facd cerere
D-l Primar:Da, pt cd dupd cum bine gtili sd functioneze La capacitate trebuie sd fie
racordali 3Uoh.Dacd, nu sunt cereri de 30o/o nu vom da drumul la canalizarc pt cd nu
poate functiona
D-l Busuioc:Am vdntt procesul verbal, nu qtiu il citim acum, dar am cerut sd fie
semnat gi de mine
D-l Primar:Acea comisie a fost stabilitd de mine prin dispozitiaprimarului cu toate
mlsurile legale ce se impun iar dvs nu faceti pafie din comisie dar dacd vreti sd I
semnati nu am nicio problema.La iniliativa comisie puteali fi trecut acolo, poate si
vdtreacdnu am nicio problema
D-l Busuioc:Vreau s5 vin cu completdri, de exemplu se scrie aici, am g6sit o teavl
de 110 care este de protecfie, in leava aia de protectie curgea ap6
D-l Primar:Eu am emis o dispozilie si se ia mdsurile legale ce se impun inclusiv sd
anunle organele competente dacd se gdsesc nereguli, este treaba comisiei
D-l Busuioc:Bdiatul 6sta de foarte mulli ani a luat din iluminatul public
D-l Primar:Cum sE ia din iluminatul public, iluminatul public funcfioneazd doar
noaptea
D-l Busuioc:Pdi cOnd iti trebuie cel mai mult curent, noaptea
D-l Primar:Faceli sesizare la CEZ.



Nemaifiind disculii in qedinfa de astdzi, preqedintele de qedinld declar[
inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1510.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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